
Girard: Nie widzę dlaczego Basa miałby odejść
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Marko Basa miał być jednym z pierwszych wzmocnień w letniej kampanii

zakupowej Romy. Tymczasem mamy drugą połowę lipca, a Czarnogórzec

trenuje z Lille i wydaje się, iż szanse na jego przybycie do stolicy Włoch są

bardzo małe, tym bardziej, iż Roma skierowała swój wzrok na Rafaela

Toloi.

 

Trener Lille, Rene Girard, nie widzi powodu, dla którego Basa miałby opuszczać jego

zespół, o czym mówi dla L'Equipe:

- Jest ważnym graczem w naszym projekcie i w tej chwili nie widzę dlaczego miałby

odejść. Wiele się mówi, jednak zespół jest tutaj, nadal w całości.

 

O innych piłkarzach, których łączy się z opuszczeniem Lille, mówi:

- Salomon Kalou może odejść w każdym momencie, z kolei sytuacja Origiego jest

znana: cokolwiek się wydarzy, będą zmiennicy.
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